
 

Art. 36 vragen 

Aanvragen verblijfvoorzieningen nabij Natura2000 gebieden. 

1/ In hoeverre is het gestelde in de motie “Rechten voor de natuur” meegenomen in de beoordeling 

van de voorliggende aanvragen voor nieuwe verblijfsvoorzieningen, in o.a. Eckelrade, Moerslag, 

Libeek en de CittaSlow Campus Heerdeberg?  

2/ Wat is de weerslag daarvan in de beoordeling van deze beoordelingen? 

3/ In hoeverre is bij de beoordeling van de aanvragen (zie 1) rekening gehouden met het cumulatieve 

effect van deze aanvragen in een relatief klein gebied, boven op eerdere besluiten voor 

uitbreiding/nieuwvestiging in bijvoorbeeld Mooi Bemelen, de Kleine Peul te Noorbeek? 

4/ Voor het plan Keerestraat 7 te Eckelrade: Is uitkoop van het veebedrijf onder de 

piekbelastersregeling definitief? 

5/ Indien deze niet definitief is, in hoeverre is de beoordeling van de voorliggende plannen van 

invloed op het al dan niet deelnemen aan de regeling? 

6/ Voor Moerslag 32: Is rangschikking van het landgoed onder de Natuurschoonwet (1928) definitief? 

7/ Indien niet, in hoeverre is die eventuele rangschikking van invloed op de gepresenteerde plannen? 

Vragen Landbouwbeleid 

In het Bestuursakkoord benoemt de coalitie “Landbouw, landschap en plattelandseconomie” als een 

prioritair thema. Daarbinnen wordt “Om de transformatie in de landbouw in goede banen te leiden, 

(wordt) samen met de sector – binnen de reeds vastgestelde kaders van Buitengewoon Buitengebied 

- op lokaal niveau een actieplan uitgewerkt.” Hiertoe werd vorig jaar ook een landbouwcoördinator 

aangesteld, die vervolgens een “plan van aanpak landbouwbeleid” heeft geschreven. Dit plan van 

aanpak voorziet er in een beleidsplan voor de raad te brengen in Q4 2024, en dat inmiddels is 

voorgelegd aan belanghebbenden uit de sector voor terugkoppeling. Ook voorziet het plan erin de 

raad tussentijds te informeren over de geboekte vooruitgang middels bijzondere raadsbijeenkomsten. 

Echter, we lezen in de Openbare notulen Collegevergadering 21-11-2023 onder het Collegevoorstel: 

“Plan van aanpak landbouwbeleid” dat het vaststellen van de aanpak en het opstellen van een RIB 

zijn aangehouden.  

8/ Waarom is het besluit over de “aanpak landbouwbeleid” aangehouden?  

9/ Wat is de huidige status van de “aanpak landbouwbeleid”?  

10/ Wanneer wordt de raad hierover geïnformeerd? 

Verder lezen we in de Openbare Besluitenlijst Collegevergadering 19-12-2023 dat het 

Uitvoeringsprogramma Plattelands- en Vrijetijdseconomie Eijsden- Margraten 2024 is vastgesteld en 

dat de raad via een presentatie in een Buitengewone Raadsvergadering wordt meegenomen in de 

voorgenomen activiteiten. 



11/ Wanneer ontvangt de raad een kopie van dit uitvoeringsprogramma?  

12/ Wanneer is de Buitengewone Raadsvergadering hierover gepland? 

 

Pro Eijsden-Margraten 
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